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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Deadline 
2025-01 Raadsdebatten 21-01-2025 2. 

Deelname windontwikkeling 
energiegebied ATT 

Wethouder Van der Ham zegt toe dat 
er nog nadere schriftelijke informatie 
komt over de inschatting van de 
financiële risico’s gedurende het 
proces. 

  

2024-37 Raadsvergadering 17-12-2024 
17.a. Motie vreemd M47 (SGP, 
GBT, PVV, CDA, CU, VVD 
PvdAGL) - 'Leerlingenvervoer 
aanbesteden ja of nee' 

Portefeuillehouder Paters zegt toe 
een Masterclass of training aan te 
willen bieden over aanbestedingen 
voor lokale organisaties. 

Stand van zaken Januari:  Er worden nu 
voorbereidingen getroffen door inkoop ism 
communicatie en de 
bedrijfscontactfunctionaris om aan lokale 
ondernemers uitleg te geven. Er is ook contact 
met andere gemeenten die hierin zijn 
voorgegaan. Deze eerste rondes worden 
verwacht in Q3 te zijn gehouden. 

30-09-2025 

2024-36 Raadsdebatten 03-12-2024 7. 
Tariefswijziging diverse 
belastingverordeningen 2025 

Portefeuillehouder Koster zegt toe 
de raad nog vóór de komende 
raadsvergadering op 17 december 
aanstaande schriftelijk te zullen 
informeren over aanvullende vragen 
die gesteld zijn door de fractie SGP 
inzake: 1.De planning richting raad 
en mogelijkheden in de APV voor 
ANBI organisaties.  2.Kosten voor 
schudden van het graf. 

Stand van zaken december: Beantwoording op 
vraag 2 is op 11-12-2024 verzonden aan de 
griffie.  Stand van zaken januari: 
beantwoording van vraag 1 is op 07-01-2025 
verzonden aan de griffie. Voorgesteld wordt 
om deze toezegging af te voeren. 

 

2024-35 Raadsvergadering 12-11-2024 
13. Programmabegroting 2025 

Portefeuillehouder Hof laat in reactie 
op de vraag vanuit de fractie GBT 
t.a.v. het Middendorpshuis in Den 

Stand van zaken december: zoals toegezegd 
zal de raad voor het einde van het kalenderjaar 
worden geïnformeerd middels een 

31-12-2024 
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Ham weten dat de raad nog dit jaar 
geïnformeerd zal worden middels 
een raadsinformatiebrief. 

raadsinformatiebrief. Stand van zaken januari: 
inmiddels is een raadsinformatieavond 
gepland op 10 maart a.s. Dit is 
overeengekomen met de griffie. 

2024-34 Raadsvergadering 12-11-2024 
13. Programmabegroting 2025 

Portefeuillehouder Paters laat op de 
vraag vanuit de fractie SGP t.a.v. het 
leerlingenvervoer weten dat een 
reflectie op de manier hoe andere 
gemeenten het leerlingenvervoer 
regelen (door middel van 
aanbesteding of andere vormen) zo 
snel mogelijk naar de raad toekomt. 

Stand van zaken december: Er wordt in 
december 2024 contact gelegd met Rijssen-
Holten. Er is contact gelegd met de provincie 
Overijssel om de ervaringen met hun model op 
te halen.  Stand van zaken januari: er is 
gesproken met de gemeenten Rijssen-Holten 
en Borne. Na het gesprek met de stichting van 
ouders die in Rijssen-Holten het 
leerlingenvervoer verzorgd, kan deze 
toezegging, samen met motie M47, afgedaan 
worden. Naar verwachting binnen nu en enkele 
weken. 

01-02-2025 

2024-33 Raadsdebatten 22-10-2024 1. 
Vaststellen Masterplan en 
Participatieplan Vriezenveen 
Zuid 

Portefeuillehouder Koster zegt toe 
de suggestie van de 
voetgangersoversteekplaats mee te 
nemen in de verdere uitvoering van 
het masterplan. 

Stand van zaken december: Uitwerking 
randweg staat gepland voor Q1 2025. 

01-04-2025 

2024-30 Raadsdebatten 17-09-2024 8. 
Verzoek aankoop grond Delta 
Media Groep 

Portefeuillehouder Broekhuizen zegt 
toe intern te willen toetsen of het 
mogelijk is om subsidie te verlenen 
en wat de gevolgen zijn voor andere 
partijen die dat heel graag ook op 
deze manier zouden willen 

Stand van zaken november: Vraagstuk is 
opgepakt. Afspraak gepland met 
portefeuillehouder. Update volgt daarna. Stand 
van zaken december: na overleg met de 
portefeuillehouder is besproken om een 
raadsbrief op te stellen. Door werkdruk en 
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ontvangen. De raad zal hierover 
binnen afzienbare tijd geïnformeerd 
worden. 

vertrek van een naaste collega is er nog niet 
van gekomen.  Stand van zaken januari: 
raadsbrief is dinsdag 21 januari door het 
college vastgesteld en naar de raad verzonden. 
Het college stelt voor deze toezegging af te 
voeren. 

2024-26 Raadsvergadering 16-07-2024 
3.c. Ingediende amendementen 
en moties 

Wethouder Hof zegt toe dat de 
genoemde ondersteuning meeneemt 
in het bestuurlijk overleg met de 
provincie Overijssel, maar 
voorafgaand daaraan eerst contact 
zal opnemen met de Stichting Kant 
nog wal om te bespreken hoe ze 
(financieel) geholpen kunnen 
worden. 

Stand van zaken november:  Er is structureel 
overleg geweest met de stichting, ook in 
afstemming met BK. Schriftelijke reactie naar 
uw raad volgt in Q1 van 2025 Stand van zaken 
december. Er wordt gezocht naar 
ondersteuning op secretarieel vlak. Gemeente 
draagt bij in de zoektocht.  Stand van zaken 
jan 2025: Er is regelmatig contact met de 
Stichting. Het contact is goed. In november is 
voorgesteld aan de Stichting om voor de 
secretariële ondersteuning een PA (personal 
assistant) in de arm te nemen. De gemeente 
kan eventueel ondersteunen bij de zoektocht. 
Er is wat verkenning gedaan maar nog niet de 
goede PA gevonden. In het ambtelijk overleg 
blijft het punt op de agenda. Het college stelt 
voor het punt van de lijst toezeggingen af te 
voeren. 

31-03-2025 

2024-25 Raadsvergadering 16-07-2024 
3.c. Ingediende amendementen 
en moties 

T.a.v. moties 2024-M34 en 2024-
M35  Wethouder Van der Ham laat 
weten bezig te zijn met de 

Stand van zaken september:  Er is ambtelijk 
gestart met de uitwerking van het 
rekenkameronderzoek.  Er zal een integraal 

31-03-2025 
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uitwerking van een 
rekenkameronderzoek om te komen 
tot een geactualiseerd integraal 
minimabeleid en zegt toe dat zij in 
Q1 van 2025 dit beleid middels een 
voorstel aan de raad doet toekomen 
waarbij overlap van regelingen eruit 
is gehaald, gekeken wordt naar 
marktconforme bedragen en in de 
uitvoering de partijen die op het 
minimabeleid zijn betrokken 
meegenomen zijn. 

Raadsvoorstel (inclusief aangepaste 
verordeningen) voor 1 april 2025 worden 
aangeboden aan de Raad.   Stand van zaken 
januari: Het voorstel is reeds aangeboden en in 
de raad van 17 december jl. is het voorstel 
vastgesteld. Het college stelt voor deze 
toezegging af te voeren. 

2024-24 Raadsvergadering 16-07-2024 
3.c. Ingediende amendementen 
en moties 

T.a.v. 2024-M33 Wethouder Hof 
zegt toe dat hij wil laten 
onderzoeken en in dialoog met 
relevante partijen gaat, hoe dat wat 
in de motie wordt aangedragen (oa. 
over afstanden) meegenomen kan 
worden in het nieuw op te stellen 
convenant met de lelietelers die gaat 
komen in 2025. 

Stand van zaken september: Landelijk staat dit 
onderwerp hoog op de agenda. Ook in P10-
verband wordt dit opgepakt en praat 
Twenterand mee. Als gemeente volgen we de 
ontwikkelingen op de voet en we nemen de 
uitkomsten mee in het nieuw op te stellen 
convenant. Stand van zaken november: Nieuwe 
uitspraken van rechters inzake lelieteelt geven 
meer en meer aanleiding om tot goede 
regelgeving te komen. We blijven de 
ontwikkelingen volgen en zullen deze 
meenemen in het nieuw op te stellen 
convenant.   Stand van zaken december: Geen 
wijzigingen t.o.v. de stand van zaken 
november. We blijven de landelijke 

31-03-2025 
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ontwikkelingen rond lelieteelt volgen en 
verwachten in de tweede helft van 2025 tot 
een nieuw convenant te komen. 

2024-23 Raadsvergadering 16-07-2024 
3.c. Ingediende amendementen 
en moties 

T.a.v. 2024-M25 Wethouder van der 
Ham zegt toe in gesprek te zullen 
gaan met de dorpsraad. 

Stand van zaken november: Met de dorpsraad 
heeft op 16 oktober 2024 een verkennend 
gesprek plaats gevonden. Hierbij is 
geïnventariseerd waar de behoefte aan extra 
groen en plantenbakken in het centrum van 
Vroomshoop ligt. Hierbij zijn een vijftal 
locaties aangewezen. Dit zal verder in een plan 
van aanpak worden uitgewerkt en medio 
december worden aangeboden.  Stand van 
zaken december: Plan van aanpak voor meer 
groen en zitbanken in centrum Vroomshoop is 
opgesteld. Dit zal in december ook worden 
voorgelegd en besproken worden met de 
ondernemers. Stand van zaken januari: Stand 
van zaken januari: A.  Onderzoek vindt plaats 
naar hanging-baskets in centrum. Totaal plan 
zal vervolgens met de dorpsraad en 
ondernemersvereniging worden besproken. En 
een raadsbesluit volgt voor de benodigde 
financien. 

31-07-2025 

2024-21 Raadsvergadering 16-07-2024 
3. Kadernota 2025 

Portefeuillehouder Hof zegt toe dat 
hij inzake het onderwerp 
“herinrichting gemeentehuis” zal 
nagaan welke behoefte er inzake de 

Stand van zaken november: Op 14 november 
is een overleg tussen Hof en de ambassadeurs 
gepland.   Stand van zaken december: Op 14 
november heeft een overleg tussen Hof en de 

28-02-2025 
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herinrichting leeft bij de afdeling 
Ruimtelijke Ordening en of zij haar 
werk goed zal kunnen blijven 
verrichten bij de huidige plannen. 

ambassadeurs plaatsgevonden. Met de 
afdeling RO en vergunningen zal nog een 
separaat overleg plaatsvinden. Stand van 
zaken januari: Alle gesprekken hebben 
plaatsgevonden. Het college stelt voor deze 
toezegging af te voeren. 

2024-20 Raadsdebatten 18-06-2024 9. 
Onderhoud aan het Kanaal 
Almelo-De Haandrik 

Portefeuillehouder Hof zegt toe over 
twee weken een definitieve versie 
van het plan van aanpak  (manier van 
werken/hoe getracht wordt deze 
risico’s zoveel mogelijk te beperken)  
toe te zenden aan de raad. 

Stand van zaken september: onze zorg 
uitgesproken naar de provincie over de 
werkzaamheden, blijft komende tijd op de 
agenda staan (ambtelijk en bestuurlijk), plan 
van aanpak en risicobeheersplan wordt 
opgevraagd.   Stand van zaken november: er 
komt een plan grotere beheeropgave. Daarin 
wordt de bespreking van risico's meegenomen. 
Dit plan is in uitwerking. In de maand 
november volgt een informatiebijeenkomst 
over de stand van zaken en het proces dat 
gevoerd wordt. Komt ook aan de orde op de 
raadsinformatieavond op 18 november.  Stand 
van zaken december: er zijn 
bewonersinformatieavonden geweest. Op 18 
november is een raadsinfo geweest waar de 
provincie de raadsleden heeft geïnformeerd. Er 
worden 3-wekelijks werksessies waarin het 
plan van aanpak en de stand van zaken wordt 
besproken. De projectleider KADH sluit bij 
deze werksessies aan. De projectgroep wordt 

01-10-2025 
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in haar overleg geïnformeerd. De uitwerking 
van de grotere beheeropgave komt aan bod in 
het periodiek ambtelijk overleg en in het 
bestuurlijk overleg. 

2024-14 Raadsdebatten 14-05-2024 7. 
Raadsbrief Ondertekenen 
intentieverklaring Twentse 
bouwboeren 

Wethouder Hof laat weten de 
vervolgraadsbrief met daarin 
informatie over de kansenkaart voor 
agrariërs en verder zoals gevraagd is 
door de fractie CU, toe te zullen 
zenden aan de raad. 

Stand van zaken september: Gezien de huidige 
politieke situatie moeten we afwachten waar 
het kabinet mee komt voor het stimuleren van 
biobased teelten. Daarnaast is de provincie op 
dit moment huiverig om informatie te delen 
over geodata die betrekking heeft op transitie 
van het landelijk gebied.  Stand van zaken 
november: Deze is niet veranderd t.o.v. 
september. Wel gaan we als gemeente in Q1 
2025 een bijeenkomst organiseren voor 
agrariërs, waarin ze worden geïnformeerd over 
biobased teelten.  Stand van zaken januari: De 
bijeenkomst staat gepland voor de tweede 
helft van februari, maar wordt wellicht naar 
achteren verplaatst ivm de perikelen rondom 
MKZ. 

31-12-2024 

2024-06 Raadsvergadering 19-03-2024 
11. Vaststellen Lijst bindend 
adviesrecht, verplichte 
participatie en delegatie 
Omgevingswet 

Wethouder Koster zegt toe over één 
jaar met een evaluatie te komen over 
de lijst bindend adviesrecht. 

Stand van zaken april:  Uitkomsten van de 
evaluatie volgen in Q2 / 2025. 

01-06-2025 

2023-58 Raadsdebatten 17-10-2023 4. 
Raadsbrief Convenant Lelieteelt 

Wethouder Hof zegt toe de vraag of 
het al dan niet is toegestaan om 

Stand van zaken november: Gezien de 
ontwikkelingen rond de uitkoop van een aantal 

31-12-2023 
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lelieteelt te bedrijven binnen het 
betreffende bestemmingsplan 
binnen 4 weken te zullen 
beantwoorden. 

agrariërs (waaronder lelietelers) rond EDV om 
natuurherstelmaatregelen te kunnen uitvoeren, 
lijkt het ons verstandig om dat proces niet 
verder onder druk te zetten.   Stand van zaken 
december: Geen wijzigingen t.o.v. de stand 
van zaken november. Wij zien uit naar de 
uitkomst van het proces m.b.t. de vrijwillige 
uitkoop van de agrariërs aan de oostzijde van 
de EDV. De uitkomst daarvan is bepalend voor 
eventuele vervolgstappen. Stand van zaken 
januari: Er is helaas nog geen update vanuit de 
provincie inzake het proces m.b.t. vrijwillige 
uitkoop. 

2023-56 Raadsdebatten 17-10-2023 2. 
Deelname Hettrix 

Wethouder Van der Ham zegt toe de 
pilot te evalueren en deze evaluatie 
te delen met de raad. 

Stand van zaken november: De evaluatie zal 
plaatsvinden in Q2 van 2025 en zal worden 
gedeeld met de raad. 

31-03-2025 

2023-52 Raadsvergadering 26-09-2023 
18. Voorstel tot aankoop van 
Camping de Blekkenhorst voor 
huisvesting ontheemde 
Oekraïners 

Wethouder Koster zegt toe nog voor 
de jaarwisseling een overzicht aan 
de raad te doen toekomen over de 
visie en het beheer. 

Stand van zaken september: We verkennen wat 
de beste vormgeving is voor de toekomst van 
de camping. Het beheerplan volgt op de 
uitkomsten van de verkenning.  Stand van 
zaken november: Op dit moment is het beheer 
geregeld met behulp van inzet door derden. 
Voor de lange termijn hebben ons laten 
adviseren door een externe partij over de 
verschillende mogelijkheden van beheer van 
het campinggedeelte. Dit wordt binnenkort in 
een adviesnota samengevat.  Stand van zaken 

31-03-2025 
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december:  Er is binnen de organisatie overleg 
n.a.v. het juridisch en fiscaal advies, een 
adviesnota voor beheer is in voorbereiding. De 
verwachting is de adviesnota Q1-2025 te 
kunnen verstrekken. 

2023-50 Raadsdebatten 13-09-2023 10. 
Sloop van het pand aan de 
Prinsenkamp 35a 

Wethouder Hof zegt toe de raad 
binnen een jaar te informeren over 
de aanbesteding van de bouwrijpe 
percelen en dat hij de raad vooraf 
informeert alvorens tot uitvoering 
van de plannen overgegaan wordt. 

Stand van zaken september:  Op dit moment is 
een voorstel in ontwikkeling. Naar verwachting 
zal deze eind Q4 2024 worden aangeboden 
aan het college.  Stand van zaken november: 
Naar verwachting zal deze eind Q4 2024 
worden aangeboden aan het college.  Stand 
van zaken december: Inmiddels is een 
projectleider geworven voor herontwikkeling 
naar woningbouw. Het projectplan is in 
ontwikkeling en zal naar verwachting in Q2 
2025 worden aangeboden. 

31-07-2025 

2023-43 Raadsdebatten 12-09-2023 1. 
Voorstel tot aankoop van 
Camping de Blekkenhorst voor 
huisvesting ontheemde 
Oekraïners 

Wethouder Koster zegt toe dat -
wanneer de spreidingswet er door 
komt- hij het initiatief zal nemen om 
de inwoners te betrekken en 
bijvoorbeeld in gesprek zal gaan met 
de plaatselijke belangen van de 
verschillende kernen en hen zal 
vragen mee te denken in de 
problematiek. 

Stand van zaken november: er wordt voorlopig 
geen invulling gegeven aan de Spreidingswet 
totdat meer duidelijkheid is van overheidswege 
over intrekking van de wet  Stand van zaken 
december: als november, we verwachten in 
januari meer duidelijkheid Stand van zaken 
januari: Het college heeft bij raadsbrief van 10 
september 2024 de raad geïnformeerd dat zij 
binnen de aangenomen moties 2022-M079, 
2023-M14 en 2024-M10 geen mogelijkheid 
ziet tot uitvoering van de Spreidingswet. 

28-02-2025 
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2023-23 Raadsdebatten 16-05-2023 3. 
Quickscan Middendorpshuis 
Den Ham 

Wethouder Hof zegt toe dat het 
college vóór het eind van dit jaar 
met een visie op het gemeentelijk 
vastgoed zal komen, waar ook het 
Middendorpshuis onderdeel van zal 
zijn. 

Stand van zaken november: Naar verwachting 
komen wij voor het einde van 2024 met een 
raadsvoorstel  Stand van zaken december: 
zoals toegezegd zal de raad voor het einde 
van het kalenderjaar worden geïnformeerd 
middels een raadsinformatiebrief. Stand van 
zaken januari: Inmiddels is een 
raadsinformatieavond gepland op 10 maart 
a.s. 

24-12-2024 

 


